
Ustanovna seja skupščine
raziskovalne skupnosti

Na skupni seji obeh zborov
so bili delegati v zbora uporab-
nikov in izvajalcev na svoji
prvi seji skupščine raziskoval-
ne skupnasti občine Center iz-
volili za predsednika skupščine
Milana NAPRUDNIKA, za pred-
sednika iO dr. Franceta KRE-
SALA, predsednika zbora upo-
rabnikov oziroma izvajalcev pa
sta Peter 2EMVA oziroma Ana
BARBIC.

Prav tako je bil izvoljen šti-
rinajstčlanski izvršni odbor
skupščine In delegati za razi-
skovalno skupnost mesta Ljub-
Ijana.

Razprava na ustanovni seji
jskupščine raziskovalne skup-
nosti je potekala v glavnem
vsebinsko opredeljeno v dve
smeri; podpisovanje samoup-
ravnega sporazuma in delo
iniciativnega odbora, ki je pri-
pravil in opravil delo do skli-
ca skupščine, ter razprava o
programu dela republiške ra-
ziskovalne skupnosti in njego-
vi kvantifikaciji.

Predsedujoči seje ustanovne
skupščine dr. Miha LIKAR je
v svojem poročilu o delu ini-
ciativnega odbora kriti6no oce-
nil in opozoril na težave, s ka-
terimi so se STečevali člani od-
bora pri svojem delu. Pouda-

ril je, da je bil iniciativni od-
bor pri izpeljavi posameznih
faz dela: od priprave samoup-
ravnega sporazuma, do podpi-
sovanja in priprav ter sklica
prve seje skupščine povezan
za izredno kratke roke, kl so
kritično gledano včasih pre-
stopali meje realnosti.

Tehnični potek samega pod-
pisovaaja samoupravnega spo-
razumfr o raziskovanju je po-
tekal tako, da so dobih pod
pisniki sporazuma, maieriale
za javno razpravo (sporazu-
me) vse naenkrat (občtnske-
ga, področne in republiškega)
ter so s sklepom o soustano-
viteljstvu pristopali k vsem
trem.

K samoupravnemu sporazu-
mu o raziskovanju je do skli-
ca prve seje skupščine v na-
ši občini pristopilo nekaj čez
200 delovnih organizacij (pod-
pisnikov) v katerih združuje
svoje delo 22.000 delovnih lju-
di. Glede na to, da so bili ro-
ki za podpisovanje in javne
razprave kratki, podpisovanje
še poteka. V razpravi so go-
vorniki sodili, da se lahko ra-
čuna na podpisnike, ki k spo-
razumu niso še pristopili, ker
zaradi kratkega roka niso
mogli organizirati javnih raz-

prav, tako da podpisovanje za
»zamudnike« do nadaljnjega še
ne bo končano in bo poteka-
\o verjetno še v naslednjem
mesecu.

Predsednik inlciativnega od-
bora dr. Likar se je zahvalil
članom odbora za uspešno in
požrtvovalno delo ter prsdla-
gal razrešnico.

Iz nadaljnje razprave o pro-
gramu dela republiške rezisko-
valne skupno^ti in njegovi
kvantifikaciji je bilo razvidno,
da bo potrebno nekatere stva
ri še nekoliko podrobneje raz-
jasniti, da pa je sam program
dobro zastavljen, da pa glede
na nuino izredno •jmeievane
porabe in vlaganj ni mogoče
v ceJoti slediti planiranemu
rastu vlaganj v raziskovalno
delo ter bo zato potrebno us-
menti finančna sredstva le y
liajnujnejše znanstvene razi-
skave.

Vsekakor je bil") konstitui-
ranje skupščirs raziskovalne
skupncsti v naši občini prvi
korak k uspeSnem-i delu S
kor.Kretnimi vsebinskiini opre-
delitvami dela raziskovalne
skupnosti pa bo kot nadaljnji
pogoj za uspešno delo tudi v
življenju zaživelo.
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